
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 16. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 210
Forslag til lov om ændring af lov om leje og lov om boligforhold. (Loft over huslejestignin-
ger som følge af udviklingen i nettoprisindekset).
Af indenrigs- og boligministeren (Christian Rabjerg Madsen)

Spørgsmål 66
I lovforslaget skriver regeringen, at »Idet der er tale om midlertidige indtægtstab for 
udlejerne, vurderes forslaget ikke at have nævneværdig betydning for værdisætningen af 
de private udlejningsejendomme. Værdisætningen af disse ejendomme sker i høj grad på 
baggrund af ejendommenes indtjeningsevne i fremtiden«. Mener regeringen således, at 
mindsket huslejeindtægt i år 2023 og de efterfølgende par år ikke er i fremtiden? Hvis ja, 
hvornår begynder ”fremtiden” så?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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